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Bedankt, Anne-Laure
Welkom, Jean-Paul en Koen

Wegeniswerken
Heel wat straten krijgen een nieuw jasje
Wegeniswerken zijn een constante in onze gemeente. 
Voor meer info kunt u terecht op:
• www.grimbergen.be
• www.werkenaandering.be 
•  www.wegenenverkeer.be/werken/herinrichting-van-de-wolvertemsesteenweg 

Voor de werken aan de 
Wolvertemsesteenweg testen 
we een circulatielus uit. Zo zal 
de Spaanse Lindebaan (van 
de Hellebeekstraat tot aan de 
Prinsenstraat) enkel nog naar 
beneden toegankelijk zijn tot 
aan de Prinsenstraat, en de 
Merodestraat enkel in de rich-
ting van de Brusselsesteen-
weg. Voor deze lus werden 
de nodige werken uitgevoerd 
aan het kruispunt van de 
Merodestraat en de 
Brusselsesteenweg.

Beste Grimbergenaar,
Ik hoop van harte dat u en uw dierbaren in goede gezondheid 
verkeren. Het coronavirus is er nog steeds. Het is dus belangrijk 
dat we ons allemaal blijven inzetten om de maatregelen na te 
leven zoals u dat de voorbije maanden al deed. Dank daarvoor. 
Het lokaal bestuur heeft er ook alles aan gedaan om de zorg-
sector, mensen met een hulpvraag maar ook zelfstandigen, 
bedrijven en verenigingen een extra duwtje in de rug te geven 
bovenop alle Vlaamse en federale maatregelen.

Tal van projecten en realisaties

Ondanks de lockdown en alle beperkingen m.b.t. vergaderen 
en sociale omgang zijn er de laatste maanden in tal van dossiers 
belangrijke knopen doorgehakt, werden verschillende projecten 
verdergezet en andere opgestart. In deze editie van ons huis-
aan-huisblad geven we u graag een overzicht van de realisaties 
en het gevoerde beleid van onze schepenen. 

Afhaaleetfestijn

Voorlopig moeten we het bij deze schriftelijke communicatie 
houden, want we mogen/kunnen u jammer genoeg niet verwel-
komen op onze jaarlijkse activiteiten zoals de Grimquiz en ons 
eetfestijn. Daarop wordt het nog even wachten. Maar we hopen 
u toch in het najaar een dagje rust te gunnen in de keuken. 
We plannen een afhaaleetfestijn. Volg zeker onze website en 
Facebookpagina voor meer info daarover.

Hou ook het najaar veilig.

Brigitte De Decker
Voorzitter N-VA Grimbergen

ting van de Brusselsesteen-
weg. Voor deze lus werden 
de nodige werken uitgevoerd 
aan het kruispunt van de 
Merodestraat en de 
Brusselsesteenweg.

In juni nam Jean-Paul Windelen als schepen 
van Welzijn de fakkel over van Anne-Laure 
Mouligneaux, die voltijds partijwoordvoerster 
werd van de N-VA. Onze afdeling is uiter-
aard trots op Anne-Laure en bedankt haar 
voor het professionalisme waarmee ze dit 
mandaat heeft opgenomen. 

Het bestuur verkoos Koen Roelens om te 
zetelen in het bijzonder comité voor de 
sociale dienst.
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Gemeenteplein Strombeek-Bever
Na het finaliseren van het bufferbekken werd het Gemeente-
plein tijdelijk maar netjes afgewerkt. Eind 2021 wordt gestart 
met de bouw van een ondergrondse parking, waarna de defini-
tieve afwerking volgt. Verkeer met de wagen zal dan alleen nog 
mogelijk zijn aan de kant van de handelaars, richting Nieuwe- 

laan. Zo creëren we één 
groot plein met rust-, 
ontmoetings- en groen-
elementen, aansluitend 
op het Cultuurcentrum. 
Voor de handelaars  
worden een aantal  
bovengrondse kort- 
parkeerplaatsen voor-
zien. 

Fietspaden
Dit jaar wordt een nieuw, breed 
en veilig fietspad aangelegd in het 
eerste deel van de Kruisstraat. 
Het andere stuk zal op een later 
moment worden heraangelegd. 
Ook voor de Sparrenlaan wordt 
momenteel een ontwerp gemaakt, 
zodat in 2021 een veilige en 
aangename verbinding ontstaat 
tussen de Borgt en het centrum 
van Grimbergen. Bij de heraanleg 
van de Sint-Annalaan, Wolvertemsesteenweg en Veldkantstraat 
zullen ook veilige fietspaden worden aangelegd. 

Veilige schoolomgevingen
De uitbreiding en ver-
bouwing van de nieuwe 
school ’t Villegastje is zo 
goed als afgerond. 70 % 
van de kinderen wordt 
per auto naar school ge-
bracht. Daarom denken 
we samen met de school 
na over het aanleggen 
van een kiss & ride-zone 
of van een fietsstraat. 

Ook voor de school ’t Mierke en het Prinsenhof zitten aanpas-
singen in de pijplijn. Daarna volgen de andere scholen.

Verbrande Brug
De werken aan de Verbrande Brug zijn klaar. Het betreft hier 
de heraanleg van het kruispunt van de Verbrande Brug met de 
Westvaartdijk, riolerings-
werken, de aanleg van 
een nieuw kruispunt, een 
nieuw fietspad en kerk-
plein. Ook de aansluiting 
met de fietssnelweg die 
aangelegd wordt, werd al 
voorzien. 

Parkeerplan
Het schepencollege keurde een eerste versie van het nieuwe  
parkeerplan voor Strombeek-Bever goed. Bovengronds werken 
we met een combinatie van betalend parkeren, een blauwe zone 
en bewonerskaarten. Het plan wordt in de eerste helft van  
volgend jaar uitgerold. Vervolgens krijgen ook de andere 
centrumzones in onze gemeente een parkeerplan. Vanaf 2021 
zorgen twee gemeenschapswachters voor de handhaving.

Trage wegen
De gemeentediensten hebben samen 
met de schepenen van Mobiliteit 
en Milieu het netwerk van de trage 
wegen in kaart gebracht. Elke trage 
weg kreeg een recreatieve of func-
tionele bestemming. Ontbrekende 
naambordjes werden opnieuw 
geplaatst en de onderhoudsstatus 
werd in kaart gebracht. Tegen de 
lente van 2021 zal de tragewegen-
kaart zowel in papieren als digitale 
vorm beschikbaar zijn.

Zone 30
Onze mobiliteitsdienst werkt 
aan een herziening van de zones 
30. We evolueren naar een apart 
reglement voor elke zone 30. Die 
zones zullen tevens groter zijn en 
duidelijker worden aangegeven 
dan nu het geval is. Bovendien 
zullen fysieke maatregelen de 
snelheid bij het binnenrijden van 
een zone beperken tot 30 km/u.

Nieuw mobiliteitsplan 
Binnen enkele maanden mag u een mobiliteitsenquête in uw brievenbus verwachten. Vervolgens zal gestart worden met de herziening 
van het bestaande mobiliteitsplan, met de nodige aandacht voor de zwakke weggebruiker. U krijgt daarin de nodige inspraak.

Mobiliteit en parkeren2
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Opwaardering Cultuurcentrum
Sinds het begin van deze bestuursperiode investeren 
we sterk in het Cultuurcentrum. Er werden zonnepane-
len, ledverlichting, isolerende beglazing en een nieuw 
verwarmings- en ventilatiesysteem geïnstalleerd. Tevens 
werden de inkom, balie en keuken vernieuwd en kreeg 
het centrum een hypermoderne trekkenwand.

Cultuurpal(l)et
Vanaf 2021 zullen de kunst- en ambachtenroute en de Grimbergse 
kunstbiënnale versmelten tot één groot tweejaarlijks evenement. Dat zal 
‘Cultuurpal(l)et Grimbergen’ heten. Tijdens de maand juni 2021 zal onze  
gemeente ondergedompeld worden in de kunsten. Het zal een samenwer-
king zijn tussen de academie, Cultuurcentrum, Heemschut, de gemeente 
Grimbergen en de kunstenaars en ambachtslieden uit onze gemeente.

Asfaltcentrale
De geurhinder, maar vooral ook de schadelijke uitstoot, 
geproduceerd door de asfaltcentrale aan de Westvaartdijk, blijft 
onopgelost. Sinds deze bestuursperiode overlegt de betrokken 
firma geregeld met vertegenwoordigers van de gemeenteraad. 
Voor de N-VA is dat fractievoorzitter Rudi Van Hove. Enkele 
zaken werden al verwezenlijkt, zoals regelmatige controles van 
de uitstoot en de integratie van een ‘rode knop-procedure’. Dat 
houdt in dat de productie stilgelegd kan worden wanneer er 
gegronde klachten zijn. N-VA Grimbergen overlegt ook met 
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir over dit dossier.

Deelsystemen
Dit najaar zal een eerste elektrische deelauto 
geplaatst worden aan het gemeentehuis van 
Grimbergen. Die auto zal ter beschikking 
gesteld worden aan gemeentepersoneel, maar 
ook inwoners kunnen hem reserveren. In 
2022 zullen twee mobipunten met deelfietsen worden geïnstalleerd. Eentje op 
het Sint-Amandsplein en eentje aan het busstation van Grimbergen.

Landinrichtingsplan Oostelijke  
Maalbeekvallei
De Vlaamse Regering investeert samen met de gemeente Grimbergen 
en enkele andere partners ruim 2 miljoen euro in het landinrich-
tingsplan van de Oostelijke Maalbeekvallei. De wandel- en fiets-
mogelijkheden worden sterk verbeterd: u zal de hele vallei van de 
Maalbeek kunnen doorwandelen vanaf het centrum van Grimbergen 
tot aan het kanaal. Er komen ook brugjes over de Maalbeek, een  
hengelvijver in het natuurpark aan de Charleroyhoeve, uitkijkpunten, 
bijkomende aanplantingen en natuurlijke speel- en klimelementen 
voor kinderen in de buurt van de Tommenmolen.

Klimaatactieplan
De gemeente zal samen met de firma Zero Emission 
Solutions een haalbaar en actueel klimaatactieplan 
opstellen. Daarbij hoort een intensief participatie-
traject. De eerste klimaattafels zijn ondertussen 
gestart en zullen dit najaar verder worden uitgerold. 
Dit vormt de basis voor de actualisering van het 
bestaande klimaatactieplan. 

Cultuur

In de nieuwe zijvleugel van het gemeentehuis in Grimbergen zal ook de nieuwe  
bibliotheek worden ondergebracht. Het wordt een echte ontmoetingsplaats, waar kennis 
kan worden uitgewisseld en waar het digitale aanbod een grotere plaats krijgt. De 
deelbibliotheek in Grimbergen zal niet meer opengaan. We werken momenteel ook  
aan een vernieuwd samenwerkingsconcept tussen de bibliotheken en de scholen.

Bibliotheek

Natuur, klimaat en milieu

Energiebesparende maatregelen 
Sinds 1 juni 2019 werkt de gemeente samen met Wattson als ESCO (Energy Saving Company). 
Negen gemeentegebouwen werden voorzien van energiebesparende maatregelen: het gemeente-
huis, de gemeenteloods, de sporthallen Prinsenbos, de Verbrande Brug en Soens, basisscholen 
Mozaïek en De Negensprong en het Cultuurcentrum Strombeek. Een investering die de  
gemeente een besparing van 18 % op elektriciteit en 15 % op gas oplevert. 
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Grimbergen gezonde gemeente
In september ondertekende Grimbergen het charter ‘Gezonde Gemeente’. Met dat charter 
bekrachtigt de gemeente haar intentie om verder in te zetten op gezondheidsbevordering en 
ziektepreventie. “Een Gezonde Gemeente creëert een omgeving die iedere inwoner, bezoeker 
en werknemer optimaal stimuleert om gezond te leven. Een gezonde omgeving waarin gezond-
heidsverschillen vrijwel onbestaande zijn”, aldus schepen van Welzijn Jean-Paul Windelen.

Investeringen in 
Ter Borre
De gemeente investeert om en bij de 
800.000 euro om de gebouwen van 
Ter Borre grondig te renoveren. Het 
dienstencentrum wordt brandveiliger 
en beter verlucht. We lossen ook het 
aanslepende probleem van de lekkende 
daken op. Als kers op de taart wordt de 
huidige veranda vervangen door een 
nieuwe wintertuin als uitbreiding van 
de gemeenschapsruimte.

Dagprijsverhoging en investeringen in 
WZC Ter Biest 
De goede reputatie van ons Grimbergse woonzorgcentrum is mede mogelijk 
dankzij een ‘bovennorm’ inzet van gemotiveerd personeel. Dat zogenaamde 
‘bovennorm’-personeel is niet of minimaal gesubsidieerd. Ter Biest heeft over 
de afgelopen drie jaar een gemiddeld ‘bedrijfsverlies’ van 337.501,3 euro per 
jaar. De dagprijs ligt er 10 % onder de gemiddelde dagprijs van de Grimbergse 
woonzorgcentra en 20 % onder het gemiddelde van Vlaams-Brabant. Het 
Agentschap Zorg en Gezondheid vraagt de gemeente Grimbergen om efficiën-
ter te werken. We willen absoluut de ‘bovennorm’-werking behouden voor het 
welzijn van de bewoners en vinden het dan ook niet meer dan billijk en nood-
zakelijk om de dagprijs met 5 euro per dag te verhogen. Tegelijkertijd zal de 
gemeente ook investeren in nieuwe liften en een nieuwe verwarmingsinstallatie.

Dierenwelzijn
Als gemeente wensen we de ‘beginselverklaring diervriendelijke 
gemeente’ van de provincie Vlaams-Brabant graag te onderteke-
nen. Om daaraan te voldoen moeten nog enkele zaken uitgerold 
worden, zoals dieren in publieke gebouwen, dieren en vuurwerk, 
en een beleid tegen overpopulatie van duiven. Dierenasielen zijn 
een belangrijke speler in het dierenwelzijnsbeleid. In Grimbergen 
sloten we recent een overeenkomst met het dierenopvangcentrum 
Zemst (www.dierenopvangcentrumzemst.be/meldpunt). 

Bovendien willen we waken over dieren die buiten worden 
gehouden. We steunen dan ook het advies om de aanwezigheid 
van natuurlijke of kunstmatige beschuttingen te verplichten. Tot 
slot moeten we als gemeente inzetten op een kordaat controle- en 
handhavingsbeleid. De gemeente heeft daarvoor twee politie-
inspecteurs die dierenwelzijn in onze gemeente opvolgen.

Welzijn

Kinderopvang
De gemeente Grimbergen slaat voor het lokale 
(e-)loket kinderopvang de handen in elkaar met 
het digitale platform Opvang Vlaanderen. Dat 
platform brengt alle kinderopvangmogelijkheden 
digitaal in kaart en maakt het mogelijk om 
vlot een aanvraag in te dienen en op te volgen. 
Dat maakt de zoektocht van ouders naar een 
geschikte opvangplaats voor hun kinderen heel 
wat eenvoudiger. Naast het digitale platform is er 
wel nog de mogelijkheid om langs te gaan in het 
Sociaal Huis. 

Meer info op de website opvang.vlaanderen.
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Communicatie en digitalisering

Uw N-VA-vertegenwoordigers

Nieuwe huisstijl en 
communicatie
De nieuwe huisstijl is klaar en zal 
in november aan de gemeenteraad 
worden voorgesteld. De huisstijl 
en het nieuwe gemeentelijke logo 
zullen meteen ook de look en feel 
vormen van de nieuwe website. Ook 
het infoblad krijgt een nieuw jasje 
en zal onze inwoners vanaf 2021 
vaker en beter bereiken. 

Digitalisering
Vanaf 1 januari 2021 zal onze nieuwe 
gemeentelijke website online gaan. In een 
tweede fase zullen bepaalde modules wor-
den toegevoegd, zoals een nieuw systeem 
voor opvolging van vragen van burgers 
en een nieuw reservatiesysteem voor alle 
gemeentelijke zalen. 

Dit najaar zal een nieuwe software voor 
inname openbaar domein in gebruik ge-
nomen worden. Daardoor wordt het voor 
inwoners gemakkelijk om bijvoorbeeld 
het plaatsen van een kraan of container 
aan te vragen en meteen online te betalen. 

De software kan ook gebruikt worden 
voor het aanvragen van evenementen.

Op 9 oktober werd onze server verplaatst 
naar het servercentrum van Fluvius 
in Hasselt. Dat alles om onze dienst-
verlening nog te verbeteren.

Corona

Ondersteuning bij corona
Om de lokale economie en het verenigings-
leven te ondersteunen in deze moeilijke 
coronatijden, nam het schepencollege een 
reeks maatregelen. De belangrijkste 
daarvan is het coronafonds van 150.000 
euro. Ook ‘Grimbergen helpt’ en het 
‘Grimbergs belteam’ waren een groot succes. 

Besteding noodfonds sport, cultuur en jeugd
De gemeente ontving van de Vlaamse overheid 641.000 euro voor cultuur, 
sport en jeugd. Om dat noodfonds zinvol te verdelen, werd intensief overlegd 
met alle betrokken sectoren. We deden ook twee bevragingen. De gemeente-
raad van september keurde de verdeelsleutel goed. Elke vereniging krijgt de 
nodige ondersteuning om een coronaveilige doorstart te kunnen maken. 
Verenigingen kunnen daarvoor onder andere een beroep doen op een groei-
manager, extra materiaal en de nodige infrastructuur. De groeimanager zal 
alle Grimbergse verenigingen ondersteunen en stimuleren in hun werking.

Philip Roosen

Schepen van 
Mobiliteitsbeleid, 
Cultuurbeleid, 
Communicatie en 
Digitalisatie
philip.roosen@n-va.be
0495 52 42 21

Jean-Paul Windelen

Schepen van Welzijn en 
Dierenwelzijn en voorzitter 
van het bijzonder comité 
voor de sociale dienst
jean-paul.windelen@n-va.be
0478 78 35 35

Rudi Van Hove

Fractievoorzitter, 
voorzitter van de 
gemeentelijke 
commissie Omgeving
rudi.vanhove@n-va.be
0477 76 91 35

Elke Wouters

Gemeenteraadslid, 
voorzitter van de 
gemeentelijke 
commissie Personeel
elke.wouters@n-va.be

Koen Roelens

Lid van het bijzonder 
comité voor de sociale 
dienst
koen.roelens@n-va.be 
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Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken?
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 64 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 32 hectare

natuurreservaat toegankelijker,

• saneren we 60 hectare achter het station van Vilvoorde, waar op termijn een groot stadspark 

komt en beken zoals de Trawoolbeek worden opengelegd,

• maakt de Vlaamse Regering 2,2 miljoen euro vrij voor de aankoop en bebossing van gronden in 

het arrondissement Halle-Vilvoorde,

• worden eindelijk de Pellenbergse Bronbossen beschermd.

1.000.000
bomen 

in Vlaams-Brabant

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Vlaams-Brabant ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.” 

“

Samen maken we Vlaams-Brabant groenerSamen maken we Vlaams-Brabant groenerSamen maken we Vlaams-Brabant groener


